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Datum : 9 januari 2024 

Onderwerp : Verslag ALV 2023 16 mei 2023 

 

Verslag Algemene Ledenvergadering DEZo  16 mei 2023 
 
Aanwezig bestuur: Arie de Jong (secretaris), Jack van de Pol (penningmeester), 

Hans Leijdendekkers, Cees Moerman. 
Aanwezig leden:  Clementine Holleboom, Gerard de Kok, Hans van Riet, Hans van 

Veen, Hein van der Veen, Herman Jacobs, Jaap Kamphorst, 
Jacques van der Meer, Jan van Zonneveld, Jannes Brinksma, 
Johan van Zeijl, Koos van der Kleij, Marlies Leegwater, Remmert 
Steigenga, Rob Makkink, Robin Blok, Waldemar Kepinksi, 
Wouter Meihuijzen, Dons Herfst, Peter van Oppen, Ignas Wajon. 

Aanwezig namens  
de Gemeente:  Karin van Rooij  
Afmeldingen: Rens Schipper (voorzitter) , 
 
 
1. Opening 

Hans opent de vergadering en heet alle aanwezigen welkom. 
Ook vraagt hij aandacht voor leden die ons kunnen helpen met de sociale media 
en de werkgroep projecten. 

 
2. Agenda: 

Er worden geen aanvullingen/opmerkingen gemaakt op de voorgestelde agenda. 
De agenda wordt vastgesteld. 
 

3. Mededelingen 
Rens Schipper, onze voorzitter, heeft een fietsongeluk gehad en ligt op dit 
moment in het ziekenhuis. We wensen hem veel beterschap. 

 
4. Verslag ALV van 7 juli 2022 

Er zijn geen opmerkingen op het verslag. Het verslag wordt vastgesteld. 
 

5. Bestuurssamenstelling 
Cees Moerman heeft aangegeven zitting te willen nemen in het bestuur. 
Er zijn geen bezwaren vanuit de ALV dus bij deze is Cees officieel bestuurslid 
We heten Cees van harte welkom en wensen hem een fijne tijd als bestuurslid. 

  
6. Jaarverslag 2022 

De volgende/aanvullingen worden gemaakt: 

• Infopunt is samen met Piëzo 

• Het infopunt zal in 2023 voorlopig tot april worden voortgezet 

• Er komt een nieuwe cursus voor energieambassadeurs, er zijn 18 
aanmeldingen 

Na deze aanpassingen wordt het jaarverslag vastgesteld.  
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7. Jaarrekening 2022 

Jack licht de jaarrekening toe.  
Er komen geen opmerkingen uit de ALV 
De jaarrekening wordt goedgekeurd. 

 
8. Verslag kascommissie 

De kascommissie bestaat uit Marlies Leegwater, Gerard de Kok en Herman 
Jacobs. 
De kascommissie is fysiek bij elkaar geweest, heeft de jaarrekening bestudeerd 
en enkele vragen en opmerkingen gemaakt. Deze zijn door de penningmeester 
naar tevredenheid van de kascommissie beantwoord en de jaarrekening is hierop 
aangepast. 
De kascommissie heeft een positief advies gegeven (zie verslag kascommissie) 
De ALV gaat unaniem akkoord met de jaarrekening 2022 en verleend het bestuur 
decharge. 

 
9. Jaarplan 2023 

- Arie geeft een toelichting op de nieuwe SCE regeling die in de plaats komt van 
de postcoderoosregeling. Verschil is dat de teruggave energiebelasting (zoals 
nu bij de Fivelingo) komt te vervallen en er een subsidie kan worden 
aangevraagd op basis van de opbrengst in kWh. De subsidie wordt uitgekeerd 
aan de coöperatie die zelf zorgdraagt voor betalingen aan de deelnemers.  

- DEZo heeft besloten toch mee te gaan doen aan het project Roeleveen. 
- Er is in ons gebied nog geen last van netcongestie   

Er zijn verder geen opmerkingen op het jaarplan. 
 
Het jaarplan wordt vastgesteld. 
 

10. Begroting 2023 
Jack ligt de begroting toe.  
De inkomsten voor DEZo vallen hoger uit i.v.m. de hoge energieprijzen, vooral de 
Fivelingo profiteert daarvan. Bij de PH is dat nu nog niet het geval omdat we 
hebben afgesproken dat de prijs is gekoppeld aan de prijs van de 
energieleverancier en het contract loopt nog tot 1 jan 2023. Daarna zal de prijs 
worden herzien. 
Er zijn geen opmerkingen op de begroting. De begroting wordt vastgesteld. 
 

11. Voorstel contributie 2023 
Het bestuur stelt voor de contributie voor 2023 te handhaven op € 12,- per jaar. 
De manier van innen blijft met een factuur aan alle leden. 
De ALV gaat met algemene stemmen met beide voorstellen akkoord. 
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12. Voorstel opsplitsen DEZo . 

Het bestuur stelt voor de coöperatie op te spitsen in een coöperatie en een 
vereniging of stichting.  
Hans geeft een uitgebreide toelichting. De hoofdreden is om de financiële 
stromen tussen de activiteiten die in opdracht van de gemeente worden verricht 
en worden gefinancierd uit subsidie en daardoor niet Btw plichtig zijn en de 
projecten die wel Btw plichtig zijn te scheiden. De eerste activiteiten vallen dan 
onder de stichting en de tweede onder de coöperatie.  Vanuit de ALV komt de 
opmerking dat een maatschap of platform ook een mogelijkheid is. 
Het bestuur vraagt toestemming om de plannen verder uit te werken. 
De ALV stemt hier unaniem mee in. 
Bij de volgende ALV komt het bestuur met een uitgewerkt plan. 

 
13. Stand van zaken Pelgrimshoeve 

Arie geeft een toelichting 
De PH heeft tijdens de vorige ALV aangegeven de wens te hebben om zelf 
energie te gaan opwekken via een eigen zon pv installatie. Daarbij is gevraagd 
aan DEZo of het mogelijk is om de bestaande installaties over te nemen. 
DEZo heeft in kaart gebracht wat dat betekend zowel op het gebied van de 
lopende subsidie regeling (SDE) als op financieel gebied. DEZo heeft een 
verantwoordelijkheid ten opzichte van de investeerders. 
De uitkomst van de berekeningen en het bedrag dat door de PH zou moeten 
worden betaald voor de overname zodat dat de deelnemers volgens afspraak 
kunnen worden gecompenseerd is voor beide partijen niet aantrekkelijk. 
De PH ziet daarom af van een eventuele overname. 
Ze hebben in plaats daarvan de wens uitgesproken een eigen installatie te 
plaatsen naast die van DEZo op het dak van het pand aan de Wattstraat ( de 
winkel). DEZo zal de PH begeleiden bij de ontwikkeling van dit project. 
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14. Financiële compensatie deelnemers Fivelingo 

Zoals tijdens de vorige ALV door Arie toegelicht zijn er behoorlijke tegenvallers bij 
de inkomsten van de deelnemers aan het project Fivelingo. Dat ligt aan de grote 
verlaging van de energiebelasting over 2022 die de regering heeft doorgevoerd 
i.v.m. de hoge inflatie en de hoge energieprijzen en de tijdelijke verlaging van de 
Btw. 
Dit was buiten elke verwachting bij de start van het project. 
Door de hoge energieprijzen die nu gelden zijn de inkomsten van DEZo behoorlijk 
hoger dan geraamd .Dat geeft voldoende ruimte voor een compensatie voor de 
lage energiebelasting en de tijdelijke verlaging van de Btw aan de deelnemers. 
Arie ligt aan de hand van de cijfers toe dat er bij 100% compensatie de financiële 
situatie van DEZo daar niet onder zal leiden en aan de verplichting van het 
betalen van de vast laste lasten ruim kan worden voldaan. 
 
Het bestuur vraagt de ALV instemming om deze compensatie door te voeren. 
 
Er ontstaat een heftige discussie onder de leden waarbij de volgende zaken naar 
voren komen 
- Waarom de Fivelingo wel compensatie terwijl bij de PH een verlaging van de 

rente is doorgevoerd wegens tegenvallende inkomsten 
- Het was bij het begin van het project duidelijk dat er risico’s zijn verbonden bij 

investeren in dit project waarbij de hoogte van de energiebelasting als 
risicofactor is aangemerkt. 

 
Bij stemming over bet voorstel waren er 9 stemmen tegen en drie voor. De rest 
van de aanwezige leden onthielden zich van stemming. 
 
Het voorstel is dus door de ALV afgewezen   
 

15. Rondvraag 
Waldemar Kepinski komt nog een keer terug op zijn voorstel voor het plaatsen 
van zonnepanelen boven wegen. Er is ook bij de gemeente geen belangstelling.  
Peter van Oppen vraagt aandacht voor een betere afstemming tussen bestuur en 
organisatie van de bijeenkomst van de energieambassadeurs bij het vaststellen 
van een datum voor bv de ALV en het reserveren van de zaal. 
Het bestuur zegt toe dat in het vervolg beter af te stemmen. 
  

16. Sluiting 
De voorzitter sluit de vergadering en dankt iedereen voor het aanwezig zijn en de 
bijdrage. 

 
17. Samenwerking Gemeente en DEZo 

Karin van Rooij, beleidsadviseur Duurzaam en Groen bij de gemeente 
Zoetermeer geeft een uitgebreide toelichting op het beleid van de gemeente op 
het gebied van duurzaamheid en hoe DEZo  daar een rol in speelt. 
De presentie van Karin zal beschikbaar komen op de website van DEZo. 


